

# XPLICIT GRAFX

writers world watch - issue 11

**BERLIN** Special  
**ROCCO** Germany  
**FRANCE** Trains  
**SUBWAYS** Europe  
**JEROO** Germany

148  
PAGES



Europe 8€ / USA \$12 / Japan ¥1500 / Bel 7,50€  
Dom 7,50€ / Tom 900 XPF / Can \$10,50

M 09738 - 11 - F: 6,50 € - RD





1, 2, 4, 5, 7, 8> [Subway] Berlin, Germany - 2008

080

081

2, 6 & overleaf> [Subway] Berlin, Germany - 2008



1



2



3



En suivant les PBS en voyage à Naples l'année dernière pour XG, on s'était dit que le travail de Rocco mériterait un jour un zoom plus approfondi dans le magazine. Car du wild style aux block letters, et des dépôts ensoleillés de la Cumana jusqu'aux plans métros les plus forcenés, le bonhomme semble à l'aise dans toutes les situations. Et pour cause, élevé à l'école berlinoise, il aime jouer avec le feu et n'est pas du genre à ne pas relever un défi. Nouvelle rencontre avec celui qui aime à se faire appeler Rocco Gonzales - ou Rocco Siffredi, tout dépend des circonstances - et incursion dans sa collection photographique, une sélection soigneusement triée par l'intéressé, qui souhaitait surtout partager avec nous ce qu'il considère comme quelques-unes de ses pièces les plus réussies. Désolé mesdames, mais parmi celles-ci, aucune photo de sa bite.

*Following the PBS on a Naples trip last year for XG, we thought that Rocco's work would deserve a more detailed look upon in the magazine someday. The man seems cool with every type of situation: from wild style to block letters, and from the sunny Cumana yards to the most hazardous subway missions. Of course, raised at the Berlin graffiti school, he likes to play with fire, not really the type of guy who says no to a challenge. So here we go again with the one who loves to call himself Rocco Gonzales - or Rocco Siffredi, depending on the circumstances - with an incursion into his photo collection, carefully selected by the man himself, who wishes to share with us what he considers to be his most successful pieces. Sorry though ladies, in all of these photos, you won't find a single one of his dick.*



1> Strasbourg, France // 2> Montpellier, France // 5> Paris, France // 6> Nice, France // 9> Bordeaux, France // 10> Bayonne, France

040

041

3> Paris, France // 4> Grenoble, France // 7 & 8> Strasbourg, France // 11> Paris, France // 12> France





1 & 2> Berlin, Germany - 2008 // 4> Buenos Aires, Argentina - 2008

022

023

3> Hannover, Germany - 2008 // 5> Schaffhausen, Germany - 2008 // 6> Stuttgart, Germany - 2008